
 

Side 1 af 3. 

 
Mødedato: 02-06-22 
 

Mødested: FOA Hjørring. Grønt lokale 
 

Mødet Start kl.: 14,00 
 

Mødet afsluttet ca. kl.17,30 
 
Næste møde:    01/02-09-22 i Forbundshuset. 
 

Fraværende:   
 

Mødedeltagere:  
 

Formand:                  Jesper Larsen (JL) 
Næstformand:  Annette Seidler (AS) 
 Aase Knudsen (AAK)  
 Mogens Stadsvold (MS)   

 Hanne Toft (HT)    
 Lars Jakobsen (LJ) 
                                Iben Kristensen 
                                
  
 
  
suppleant Richard Kirkeby 
 
Afbud:   Jens-Henrik Andersen. (JHA) Hanne Toft. (HT)   
Richard Kirkeby(RK) 
 

Referent:  Anette Seidler  
 

DAGSORDEN: 
 

 
 

1. Valg af ordstyre.  
2. Godkendelse af dagsorden. 
3. Godkendelse af referat fra d 21-04-22. 
4. Økonomi.  
5. Årshjul for arrangementer 2022. Ind kommenene forslag 
6. Gensidig orientering. Tss- referat. Kss-Referat. Nyhedsbrev 
7. Luu. 
8. Lukket punkt. 
9. Evaluering af bestyrelsesmøde. 
10. Evt.  

Dagsorden sektorbestyrelsesmøde 
Bestyrelsesmøde 3. 2022 Servicesektoren 

  Vendsyssel 
FIU nr.  

9501-21-08-03 
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Side 2 af 3. 

 
 

Referat: 
 

 

1 

Valg af ordstyre 
 
 
 
 

Iben er valgt 

2 Godkendelse af 
dagsorden. 

Godkendt 

3 Godkendelse af referat 
fra sidste møde 

Godkendt 

4 Økonomi. Der er et overskud på 47335kr  

Der er kommet ca. 35 nye medlemmer – alle 

behandlere. Dette vil styrker afdelingens 

økonomi. 

Der er brugt i alt ca. 10.000kr på 

udgiftskontoen indeholdt generalforsamlingen.  

Så økonomien ser god ud. 

Der forventes at der bruges midler på næste 

bestyrelsesmøde der foregår i KBH. D. 1 og 2 

sep. 

5 Årshjul for 
arrangementer 2022 

Lars undersøgte om bustur til Thistedbryghus. 

Dette har ikke været den store succes i da 

der ikke er blevet sendt et tilbud trods mange 

forsøg på tilbage melding.  

Vi forsøger at et andet sted der måske ligger 

mere centralt. Fx vråbryghus eller en 

rundvisning på Kornets hus (Aase) i Guldager 

med en afslutning med pizza vi selv laver – 

gerne af lokaleprodukter. Vi holder stadig fast 

i at se det nye super sygehus i Aalborg. 

Teknisk afdeling og Serviceafd (Ren) 

Nordkraft et besøg til Aalborg med 

gennemgang af udviklingen af Nordkraft 

(Iben) fra før til nu. Vi har modtaget tilbud 

fra Nordsøcenteret. Vi gennemgår dette 

næste gang – sammen med de andre tilbud. 

 Gensidig orientering. KSS hvem repræsenterer sektoren der er 

svært at få informationen. 

Jesper fra KBH - E hospitaler udfordringer 

med opgradering af nogle paramedicinere – de 

kommer til at fungere som lægens forlænget 

arm, der skal virke ude hos borgeren i eget 

hjem.  

Hvordan skal de indplaceres og hvilken løn skal 

de honoreres med. Ved man ikke i nu. 

 



 

Side 3 af 3. 

Redderne er ikke tilfreds med Regionen, som 

de mener er for langsomme til at få bragt 

tingen i orden. Og få de sidste aftale under 

skrevet. 

 

 

 

 

 

 

 

7 LUU Grundforløb – 6 der Mangler praktikpladser 

Der bliver udløst en bonus på 25.000 pr elev 

som får praktikplads. Til EUC nord hver gang 

der findes en praktikplads 

Virksomhedspraktik på 11 uger forløb generelt. 

Digitaldannelse sober tone. Hvordan gebærder  

man sig på de sociale medier. 

 

8 Lukket punkt Sende en kurv til Jens-Henrik med tak for 

tiden og ønske om alt vel i fremtiden. 

Suppleanten tilkaldelse. 

 

9  Evaluering af 
bestyrelsemøde 

 Godt bestyrelsesmøde 

10 Evt. 
 

 

 

 


